

P.S. 310 The School for Future Leaders 942 62nd Street Brooklyn, NY 11219

Tel. #: 718-491-7670 Fax #: 718-491-7675

Yuqing Hong, Principal Nekesha Bynum, Assistant Principal (I.A.) Mariana Lara-Lennon, Assistant Principal

Dear Parents/Guardians:

Sincerely

PS 310 is proud to announce our Title III Math Test Prep Program for grade 3, 4, and 5 students. During this program students will have the opportunity to receive additional instructional support that will assist them in familiarizing themselves with the New York State Math test. The program will begin on Wednesday, April 5, 2017 and end on Friday, April 28, 2017 (04/05, 04/06, 04/19, 04/20, 04/21, 04/26, 04/27, & 04/28) for a total of three weeks. This program is scheduled to be held from 2:45 PM to 4:30 PM.

Please note, instruction will be provided by teachers from PS 310. Students will be expected to bring their own snacks. Parents/guardians or the out-of-school tutoring centers will also be expected to pick up their children from PS 310 at 4:30 p.m. There is no yellow bus service for this program.

We encourage you to allow your child to participate in this program as it will assist him/her in succeeding academically in school. If you would like your child to participate in the program, please sign and return the slip below by Wednesday, March 22, 2017. Please note that seats are limited. Late return of the slip might result in forfeiting this offer. Thank you.

Yuqing Hong
Principal

I would like for my child to participate in PS 310's Title III Math Prep Program. I understand that there is no bus service for this program. I will pick up my child from school by no later than 4:30 pm.
Child's Name: Child's Class:
Name of Person(s) that will pick up the child at 4:30 PM:
Telephone number(s) of person(s) picking up child:
Parent's signature:



P.S. 310

The School for Future Leaders

942 62nd Street Brooklyn, NY 11219 Tel. #: 718-491-7670 Fax #: 718-491-7675

Yuqing Hong, Principal

Nekesha Bynum, Assistant Principal (I.A.) Mariana Lara-Lennon, Assistant Principal

亲爱的家长/监护人:

我们 310 小学高兴地通知您,我们将为 3, 4, 5 年级 的学生举办第三条款数学考前准备课程。学生们将有机会获得额外的教学支持,以帮助他们熟悉纽约州数学统考测试。这个课程将在 4 月 5 日星期三开始,4 月 28 日星期五结束,为期三周(04/05, 04/06, 04/19, 04/20, 04/21 & 04/26, 4/27 & 04/28)。时间从下午 2:45 至 4:30。

310 小学的老师将担任此课程的指导老师。参加此课程的学生将自备零食。家长/监护人或校外课后补习学校的老师必须在下午 4:30 之前接孩子放学。此课程不提供校车服务。

我们希望您鼓励孩子参加这个计划,以帮助您的孩子在学业上获得成功。请您填写下面的表格, 并在 2017 年 3 月 22 日星期三前将其回执交给您孩子的老师。请注意,因座位有限,迟交的表格,我 们将不予以接受。

谢谢!

310 小学校长:洪宇	清女士					
我同意 我同意 我将在下午 4:30 前			考前准备课程。	我明白,	此课程是不提供校车服务的	
您孩子的姓名:	1	班级:			_	
下午 4:30 前接孩子	人的姓名: _					
接孩子人的电话号码	∄:			<u></u>		
家长签名:			日期:			